



August 16, 2023

## \$ 100.000-added Austrian Reining Futurity & NRHA Show 2023

### Futurity Go Round Non Pro 3-year-old horses

Der zweite Tag der Austrian Reining Futurity 2023 stand vor allem im Zeichen der Futurity Go rounds der 3-jährigen Pferde. In der Non Pro gingen 18 Pferde in den vier Levels an den Start.

*The second day of the Austrian Reining Futurity 2023 was dominated by the Futurity Go rounds of the 3-year-old horses. In the Non Pro 18 horses competed in the four levels.*

### L4 Non Pro Leaders: Anna-Maria Zehetbauer & SS Pretty Nifty





Den Top Score des Go rounds 213,5 erzielte Anna-Maria Zehetbauer mit SS Pretty Nifty (A Sparkling Vintage x Custom Nifty Nic), einer Stute im Besitz von Zeidelhof Reining Horses. Das bedeutete die Führung in der L4. Die 17-jährige war unter anderem Austrian Maturity Non Pro Reserve Champion L2 und L1 und lag bereits auf der Austrian Futurity 2022 ganz vorn im Go round.

„Meine Stute wurde von Silver Spurs Equine gezüchtet und ist dort aufgewachsen, bis wir sie beim NRHA Futurity Sale 2021 ersteigern konnten“, so Anna-Maria. „Ich habe sie allein gestartet und trainiert. Ich freue mich sehr, wie sie hier im Go round gelaufen ist. Ich danke Brett Stone, von dem ich viel gelernt habe, und Łukasz Czechowicz auf der Roleski Ranch, mit dem ich jetzt zusammenarbeite.“

Auf dem zweiten Platz folgte Tina Künstner-Mantl mit dem selbst gezüchteten JP Nice To Meet Ya (Gotta Gold Chain x Justa Twisted Gun), die mit einer 211,5 aus der Arena kam. Dritte wurde mit einer 205,5 Michaela Kogler mit No Guns At Night (Heza Slidingunner x Saturdaynight Storm). Insgesamt schafften es in der L4 sieben Pferde ins Finale.

*The L4 Non Pro go round was dominated by Anna-Maria Zehetbauer and SS Pretty Nifty (A Sparkling Vintage x Custom Nifty Nic), a mare owned by Zeidelhof Reining Horses, scoring a 213.5. 17-year-old Anna-Maria was among others Austrian Maturity Non Pro Reserve Champion L2 and L1 and was already in the lead in the go round at the Austrian Futurity 2022.*

*"My mare was bred by Silver Spurs Equine and grew up there until we were able to purchase her at the 2021 NRHA Futurity Sale," Anna-Maria said. "I started and trained her on my own. I am very happy with how she managed the go round. I thank Brett Stone, from whom I learned a lot, and Łukasz Czechowicz at Roleski Ranch, with whom I train right now."*

*Tina Künstner-Mantl and her self-bred JP Nice To Meet Ya (Gotta Gold Chain x Justa Twisted Gun) followed on second place, scoring a 211.5. Third place went to a 205.5 Michaela Kogler aboard No Guns At Night (Heza Slidingunner x Saturdaynight Storm). A total of seven horses made it to the finals in L4.*

## Finalists L4 Non Pro

1 SS Pretty Nifty	Anna-Maria Zehetbauer	 Zeidelhof Reining Horses	213½
2 JP Nice To Meet Ya	Tina Kuenstner-Mantl	 Jac Point QH	211½
3 No Guns At Night	Michaela Kogler	 Hansjoerg Kogler Michaela Kogler	205½
4 Gunna Ice Princess	Richard Hagl	 Richard Hagl	205
4 AB Lil Ruf Gun	Jennifer Kronsteiner-Nixdorf	 Jennifer Kronsteiner-Nixdorf	205
6 FM Westcoast Bro	MATTEO SICURO	 MATTEO SICURO	204
7 MS Thomas Magnum Pi	Tamara Kroselj	 Tamara Kroselj	202

## L3 / L2 Non Pro Leaders: Tina Künstner-Mantl & JP Nice To Meet Ya






Für NRHA World Champion Non Pro Tina Künstner-Mantl und JP Nice To Meet Ya bedeutete dies gleichzeitig die Führung in der L3 und L2 Non Pro. Platz 2 in L3 ging an Michaela Kogler und No Guns At Night (Heza Slidingunner x Saturdaynight Storm), gefolgt von Richard Hagl auf Gunna Ice Princess (Best Spook x Gunnin In Hollywood) und Jennifer Kronsteiner-Nixdorf auf AB Lil Ruf Gun (Colonels Shining Gun x Ruf Dun Honey), die jeweils eine 205 erhielten.

Zweite in der L2 wurde mit einer 208,5 Celina Seywald auf Shiners Enterprize (Shiners Voodoo x Darlene Enterprize) vor Saverio Parrotta auf Oak Valentine Wood (At Ale Wood x CP Red Oak) mit einer 206,5.

*For NRHA World Champion Non Pro Tina Künstner-Mantl and JP Nice To Meet Ya this was the lead in L3 and L2 Non Pro. Second place in L3 went to Michaela Kogler and No Guns At Night (Heza Slidingunner x Saturdaynight Storm), followed by Richard Hagl aboard Gunna Ice Princess (Best Spook x Gunnin In Hollywood) and Jennifer Kronsteiner-Nixdorf on AB Lil Ruf Gun (Colonels Shining Gun x Ruf Dun Honey), who each received a 205.*

*Second in L2 was Celina Seywald on Shiners Enterprize (Shiners Voodoo x Darlene Enterprize) with a 208.5, ahead of Saverio Parrotta on Oak Valentine Wood (At Ale Wood x CP Red Oak) with a 206.5.*

### Finalists L3 Intermediate Non Pro

1 JP Nice To Meet Ya	Tina Kuenstner-Mantl	 Jac Point QH	211½
2 No Guns At Night	Michaela Kogler	 Hansjoerg Kogler Michaela Kogler	205½
3 Gunna Ice Princess	Richard Hagl	 Richard Hagl	205



3 AB Lil Ruf Gun	Jennifer Kronsteiner-Nixdorf		Jennifer Kronsteiner-Nixdorf	205
5 FM Westcoast Bro	MATTEO SICURO		MATTEO SICURO	204
6 Shine Lil Lady	Simone Kirchberger		Hannes Kirchberger	202½
7 MS Thomas Magnum Pi	Tamara Kroselj		Tamara Kroselj	202
7 Custom Ray Lena	Domenico Di Biase		Domenico Di Biase	202

### Finalists L2 Limited Non Pro

1 JP Nice To Meet Ya	Tina Kuenstner-Mantl		Jac Point QH	211½
2 Shiners Enterprize	Celina Seywald		Celina Seywald	208½
3 Oak Valentine Wood	Saverio Parrotta		Saverio Parrotta	206½
4 No Guns At Night	Michaela Kogler		Hansjoerg Kogler Michaela Kogler	205½
5 Gunna Ice Princess	Richard Hagl		Richard Hagl	205
6 FM Westcoast Bro	MATTEO SICURO		MATTEO SICURO	204
7 Shine Lil Lady	Simone Kirchberger		Hannes Kirchberger	202½
8 Custom Ray Lena	Domenico Di Biase		Domenico Di Biase	202
9 AB Melody Gun	Dr Daniela Ratschew		Dr Daniela Ratschew	201½
10 Jas Snow Slide	Claudia Gesi		Claudia Gesi	200½

### L1 Non Pro Leaders: Celina Seywald & Shiners Enterprize





Damit übernahmen Celina Seywald und Shiners Enterprize die Führung in der L1. „Ich bin super glücklich mit meinem Ritt“, strahlte Celina. „Summer war sehr aufmerksam und hat mir gut zugehört. Ich habe die Stute, die von Irmgard Brendgens gezüchtet wurde, seit 2 ½ Jahren. Wir beide trainieren bei Barbara Hengge.“

Saverio Parrotta und Oak Valentine Wood liegen auf Platz 2 nach dem Go round, gefolgt von Matteo Sicuro und FM Westcoast Bro (Iam Sailors Brother x Kissed By Westcoast), die eine 204 erhielten.

*With that, Celina Seywald and Shiners Enterprize took the lead in L1. "I am super happy with my ride," Celina beamed. "Summer was very attentive and listened to me well. I have had the mare, bred by Irmgard Brendgens, for 2 ½ years. We both train with Barbara Hengge."*

*Saverio Parrotta and Oak Valentine Wood are in second place after the go round, followed by Matteo Sicuro and FM Westcoast Bro (Iam Sailors Brother x Kissed By Westcoast), who received a 204.*

### Finalists L1

1 Shiners Enterprize	Celina Seywald		Celina Seywald	208½
2 Oak Valentine Wood	Saverio Parrotta		Saverio Parrotta	206½
3 FM Westcoast Bro	MATTEO SICURO		MATTEO SICURO	204
4 Shine Lil Lady	Simone Kirchberger		Hannes Kirchberger	202½
5 Jas Snow Slide	Claudia Gesi		Claudia Gesi	200½



## Futurity Go Round Open 3-year-old horses: L4 / L3 Leaders: Sylvia Rzepka & Six Bomb



56 Pferde waren in den vier Levels für den Open Futurity Go round der Dreijährigen gemeldet, davon 32 in der L4. Hier konnte sich Multiple Futurity und Derby Champion Sylvia Rzepka mit Six Bomb (Inferno 66 x What Elze) früh an die Spitze setzen. Mit einem Klasse Run holten sich die beiden Top Score 218,5, was die Führung sowohl in der L4 Open als auch in der L3 Intermediate Open bedeutet. Six Bom stammt aus der Zucht seiner Besitzerin Claudia Hahn. Sylvia konnte zudem Frozen Crome im Besitz von Stefanie Fischer und Whizcraft im Besitz von Claudia Hahn fürs Level 4 und 3 Finale qualifizieren.

Auf Platz 2 des L4 Go rounds folgten Manuel Cortesi auf Questionably Frozen (SG Frozen Enterprise x Unquestionably Crome) im Besitz von Castellare Di Tonda Quarter Horses und NRHA Million Dollar Rider und Multiple Futurity Champion Rudi Kronsteiner auf Spook N Design (Smart Spook x Designed With Shine) aus der Zucht von Rosanne Sternberg und im Besitz von Jennifer Nixdorf-Kronsteiner. Beide kamen jeweils mit einer 218 aus der Arena. Damit war Rudi Kronsteiner, der insgesamt drei Pferde ins Finale brachte, gleichzeitig auf Zweiter in der L3 Open.

*56 horses had been entered in the four levels for the Open Futurity Go round of three-year-olds, 32 of them in L4. Here Multiple Futurity and Derby Champion Sylvia Rzepka took an early lead with Six Bomb (Inferno 66 x What Elze). With a class run, the pair took top score 218.5, which meant the lead in both the L4 Open and L3 Intermediate Open. Six Bom is bred by his owner Claudia Hahn. Sylvia also qualified Frozen Crome owned by Stefanie Fischer and Whizcraft owned by Claudia Hahn for the Level 4 and 3 Finals.*

*Following in 2nd place in the L4 Go round were Manuel Cortesi on Questionably Frozen (SG Frozen Enterprise x Unquestionably Crome) owned by Castellare Di Tonda Quarter Horses, and NRHA Million Dollar Rider and Multiple*



Futurity Champion Rudi Kronsteiner on Spook N Design (Smart Spook x Designed With Shine) bred by Rosanne Sternberg and owned by Jennifer Nixdorf-Kronsteiner. Both came out of the arena with a 218 each. This meant that Rudi Kronsteiner, who brought a total of three horses to the final, was also second in the L3 Open.

### L4 Open Finalists

1 Six Bomb	Sylvia Rzepka	Claudia Hahn	218½
2 Questionably Frozen	Manuel Cortesi	CASTELLARE DI TONDA QUARTER HORSES	218
2 Spook N Design	Rudi Kronsteiner	Jennifer Kronsteiner-Nixdorf	218
4 Coded N Maryjane	Lukasz Czechowicz	Katarzyna Roleska	217½
4 Goddess Calypso	Nico Sicuro	Quarter Dream SRL	217½
6 Lil Gun N Rose	Mattia Nadalini	Jeronimo Bruno Almagro	216½
7 Yell Low Stone	Patrick Goeschl	Geraldine Grafen	216
8 Tarysvintage	Fabi Cestari	Katharina Schweitzer	215½
8 GD Voodoo Olena	Stefano Cerutti	Domenico Giannitti	215½
10 Vintage Gunner	Stefano Cerutti	Domenico Giannitti	215
11 Vintage Crome MH	Emanuel Ernst	Matthias Borrack	214½
11 Frozen Crome	Sylvia Rzepka	Stefanie Fischer	214½
13 PP Queenwhizard	Pierluigi Fabbri	Giulio Trevisan	214
13 Walla Walla Winkle	Nicola Cordioli	Marcello Baldi	214
15 Caronte Sixty Six	Nicola Cordioli	Nicola Cordioli	213½
16 Gunners In Like	Davide Brighenti	Rabboni Reining Horses	213
16 One Like Flinn	Pierluigi Fabbri	Igor Rozman	213
18 Whizcraft	Sylvia Rzepka	Claudia Hahn	212½
19 Dance Out Flames	Nico Sicuro	Quarter Dream SRL	212
20 Dr Lee Steen	Rudi Kronsteiner	Glis Ranch	211½
20 BH Magnum Step Dream	Markus Suechting	Katja Jungfer	211½
22 HH Be in Your Heart	Rudi Kronsteiner	Blanka Dolezalova	210½

### L3 Intermediate Open Finalists

1 Six Bomb	Sylvia Rzepka	Claudia Hahn	218½
2 Spook N Design	Rudi Kronsteiner	Jennifer Kronsteiner-Nixdorf	218
3 Lil Gun N Rose	Mattia Nadalini	Jeronimo Bruno Almagro	216½
4 Yell Low Stone	Patrick Goeschl	Geraldine Grafen	216
5 Tarysvintage	Fabi Cestari	Katharina Schweitzer	215½
6 Vintage Crome MH	Emanuel Ernst	Matthias Borrack	214½
6 Frozen Crome	Sylvia Rzepka	Stefanie Fischer	214½
8 PP Queenwhizard	Pierluigi Fabbri	Giulio Trevisan	214
8 Walla Walla Winkle	Nicola Cordioli	Marcello Baldi	214
10 Caronte Sixty Six	Nicola Cordioli	Nicola Cordioli	213½
11 GS Eagle Eye	Moreno Sacchi	Sabatino QH SRL	213
11 Tinseltown Abby	Gabriela Wendlinger	Wilfried Nussbacher	213
11 One Like Flinn	Pierluigi Fabbri	Igor Rozman	213
14 Whizcraft	Sylvia Rzepka	Claudia Hahn	212½
15 Dr Lee Steen	Rudi Kronsteiner	Glis Ranch	211½
15 BH Magnum Step Dream	Markus Suechting	Katja Jungfer	211½



17 HH Be in Your Heart	Rudi Kronsteiner		Blanka Dolezalova	210½
18 Gotta Ruf	Johannes Hasenauer		Sabrina Voglberger	209½
18 CF Cricket Gottawhiz	Massimiliano Ruggeri		ROBERTO PEIRETTI	209½
20 Oh Cay Estercat	Markus Schopfer		Sandro Peretto	209
21 Custom Deja Voodoo	Klaus Lechner		Sophie Emanuela Raml	208½
21 Sparklin Dun It	Josie Wendel		Nico Schiele	208½
23 Spook N Undercover	Valentina Sagmeister		Uschi Steirer	208
24 SS Vin Diesel	Markus Suechting		Michael Jungfer-Schubert	206
24 PF Spat Special Nite	Fabio Polese		Fabio Polese	206

## L2 Leaders: Patrick Göschl & Yell Low Stone



Die Führung in der Level 2 übernahm mit einer 216 Patrick Göschl auf Yell Low Stone (Tarysmart x Whiz Jackie) im Besitz von Geraldine Grafen. Die beiden hatten bereits die AQHA Green Reining auf der Bavarian Summer Show souverän für sich entschieden. Zweiter wurde mit einer 215,5 Fabi Cestari auf Tarysvintage (Tarysmart x A Jazzy Vintage), einer Stute aus der Zucht des Tarysmart Syndicate/ Helmut Schulz und im Besitz von Katharina Schweitzer.

*Patrick Göschl took the lead in Level 2 with a 216 on Yell Low Stone (Tarysmart x Whiz Jackie) owned by Geraldine Grafen. The two had already won the AQHA Green Reining at the Bavarian Summer Show. Second with a 215.5 was Fabi Cestari on Tarysvintage (Tarysmart x A Jazzy Vintage), a mare bred by Tarysmart Syndicate/Helmut Schulz and owned by Katharina Schweitzer.*



## Finalists L2 Open

1	Yell Low Stone	Patrick Goeschl		Geraldine Grafen	216
2	Tarysvintage	Fabi Cestari		Katharina Schweitzer	215½
3	Vintage Crome MH	Emanuel Ernst		Matthias Borrack	214½
4	PP Queenwhizard	Pierluigi Fabbri		Giulio Trevisan	214
4	Walla Walla Winkle	Nicola Cordioli		Marcello Baldi	214
6	Caronte Sixty Six	Nicola Cordioli		Nicola Cordioli	213½
7	GS Eagle Eye	Moreno Sacchi		Sabatino QH SRL	213
7	One Like Flinn	Pierluigi Fabbri		Igor Rozman	213
9	Whoos My Daddy	Rafal Dolata		Sebastian Bajer	211½
10	CF Cricket Gottawhiz	Massimiliano Ruggeri		ROBERTO PEIRETTI	209½
11	Oh Cay Eastercat	Markus Schopfer		Sandro Peretto	209
12	Hit The Road Chex	Franziska Wallner		Figure 8 Reiners	208½
12	Sparklin Dun It	Josie Wendel		Nico Schiele	208½
14	Spook N Undercover	Valentina Sagmeister		Uschi Steirer	208
15	AS First Lady	Lars Nebel		Artur Schaufler	207
16	What A Smart Crome	Angelika Dobesova		Zuzana Dobesova	206½
16	Tarys Peppy Pine	Valentina Sagmeister		Raffaella Schlager	206½
18	PF Spat Special Nite	Fabio Polesel		Fabio Polesel	206
18	CSG Clintondelpiq	Massimiliano Malagnino		Stefania Tempesta	206
20	Gucci Jewel	Antonio De Marco		Victoria Santambrogio	205½
21	OL Im Peppy Jac	Lorenzo Diello		Lorenzo Diello	205
22	MK Custom Braveheart	Manfred Kundegraber		Andre Teichmeister	203½
22	Whiz A Dun Rock	Nina Dan		Jennifer Kronsteiner-Nixdorf	203½
22	Trashyadance	Candita Damiano		Quarter Dream SRL	203½
22	Sissy Frozen Spark	Massimiliano Malagnino		ROMANO SERVIZI srl	203½



## L1 Leaders: Josie Wendel & Sparklin Dun It



In der L1 Open übernahmen Josie Wendel und Sparklin Dun It (Electric Code x MK Hollywood Diva) im Besitz von Nico Schiele mit einer 208,5 die Führung. Josie Wendel war unter anderem bereits Dritte auf der Austrian Futurity 2019 in Open L2 und L1.

„Ich bin mega happy“, so Josie Wendel glücklich. „Die kleine Holly war mega ruhig, hat super zugehört und hat sich wirklich ins Zeug gelegt. Sie ist ein sehr charakterstarkes Pferd. Das war erst ihr zweiter Start überhaupt. Ich weiß, dass auf jeden Fall noch Luft nach oben ist!“

An zweiter Stelle folgte Lars Nebel auf AS First Lady (Colonels Shining Gun x Cats Smarty ) im Besitz von Artur Schaufler. Die beiden scorten eine 207.

*In the L1 Open, Josie Wendel and Sparklin Dun It (Electric Code x MK Hollywood Diva) owned by Nico Schiele took the lead with a 208.5. Josie was third at the Austrian Futurity 2019 in Open L2 and L1.*

*"I'm mega happy," Josie Wendel said. "Little Holly was so calm, listened super and really put in the work. She is a very strong character horse. This was only her second start ever. I know there is definitely still room for improvement!"*

*She was followed in second place by Lars Nebel aboard AS First Lady (Colonels Shining Gun x Cats Smarty ) owned by Artur Schaufler who scored a 207.*



## Finalists L1 Open

1 Sparklin Dun It	Josie Wendel	 Nico Schiele	208½
2 AS First Lady	Lars Nebel	 Artur Schaufler	207
3 What A Smart Crome	Angelika Dobesova	 Zuzana Dobesova	206½
4 CSG Clintondelpiq	Massimiliano Malagnino	 Stefania Tempesta	206
5 Gucci Jewel	Antonio De Marco	 Victoria Santambrogio	205½
6 OL Im Peppy Jac	Lorenzo Diello	 Lorenzo Diello	205
7 MK Custom Braveheart	Manfred Kundegraber	 Andre Teichmeister	203½
7 Whiz A Dun Rock	Nina Dan	 Jennifer Kronsteiner-Nixdorf	203½
7 Trashyadance	Candita Damiano	 Quarter Dream SRL	203½
7 Sissy Frozen Spark	Massimiliano Malagnino	 ROMANO SERVIZI srl	203½
11 VQH Severino	Luigi Mandorlini	 Beniamino Straziuso	202½

## Ancillary Action

### Youth 13 & under: Dalila Romano & Baby Lemonade





## Intermediate & Limited Open Non Pro Champion: Gernot Kuttner & Shinedeninger



Sowohl die Intermediate Non Pro als auch die Limited Non Pro entschied Gernot Kuttner mit Shinedeninger (Gunnatrashya x Shining Whiz) für sich. Die beiden scorten eine 215 und verwiesen damit Barbara Nestelberger auf Brownies Chex Whiz auf Platz 2 (214). Dritter wurde Markus Gellert auf Asbrightascrome (212).

*Both the Intermediate Non Pro and the Limited Non Pro were won by Gernot Kuttner with Shinedeninger (Gunnatrashya x Shining Whiz). The two scored a 215 and relegated Barbara Nestelberger on Brownies Chex Whiz to 2nd place (214). Third place went to Markus Gellert on Asbrightascrome (212).*